

Issachar Watchmen Methodist 23-29/5/19

Prayer Items for 4th week of May

1. Pray that the recent matriculation quota system will not further divide different races in the society. We pray that God may grant the Malaysian government wisdom in resolving the racial tension as well as in figuring out a better education policy.
2. The MA63 Meeting was carried out smoothly and achieved positive outcomes. We pray that God may guide the authorities in their post-MA63 work, and that the authorities will carry out every task with integrity.
3. Pray that God may foil the actions of terrorists who are plotting terror attacks in Malaysia. Pray that God will talk to them and soften their hearts. Pray for God's protection over Malaysian citizens.
4. Pray for our M neighbours. We pray that God Himself will appear to them during this special month as they desire for Allah, and that they will experience God.

卫理公会以萨迦守望者 23-29/5/19

五月第四个星期的祷告事项

1. 预科班固打制。求神怜悯：各方言论不至撕裂社会、种族；政府有智慧处理；国家未来教育方针。
2. 为砂州 MA63 会议后祷告：会议进展良好，并取得正面成果，求神带领事后执行的工作，祷告委员会决定之事物在执行时完全没有私心。
3. 求神拦阻在全国各地任何想要发动恐袭的恐怖分子，向他们说话软化他们的心，求神保护我们。
4. 为着好邻舍祷告。这个对他们而言特别的月份，求神透过他们寻求阿拉的渴慕，向他们显现，以特别的方式让他们经历真神。

Isakhar Pengawal Methodist 23-29/5/19

Doa minggu keempat Mei

1. Berdoa untuk issue kuota sistem Matrikulasi yang telah ditetapkan baru-baru tidak akan menceraikan masyarakat atau kaum di negara ini. Kita berdoa kerajaan mempunyai kebijaksanaan daripada Tuhan untuk mengendalikan dasar pendidikan masa depan negara dengan sebaiknya.
2. Berdoa untuk mesyuarat MA63 yang dilangsungkan berjalan dengan lancar dan mampu mencapai keputusan yang positif. Mintalah Tuhan memimpin orang yang bertanggungjawab boleh menjalankan tugas yang seterusnya. Berdoa agar perkara yang diputuskan oleh jawatankuasa boleh dilaksanakan dengan cekap, bersih dan integriti.
3. Mintalah Tuhan menghentikan semua serangan pengganas yang akan dilancarkan di negara ini, mintalah Tuhan bertutur dengan mereka dan melembutkan hati mereka. Mintalah Tuhan melindungi kita.
4. Berdoalah untuk jiran M kita. Bulan ini merupakan bulan yang istimewa untuk mereka, mintalah Allah memberi peluang kepada mereka untuk mencari dahaga dalam Allah, tunjukkan kepada mereka, dan biarkan mereka mengalami Tuhan yang sebenar dengan cara yang istimewa.